
 

Göteborgs Stad kommunstyrelsen 1 (1) 
  

   

Yrkande angående – Göteborgs rådhus anpassar 
säkerhetsrutiner i linje med åtgärder som vidtagits på 
nationell nivå 
Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen: 

Stadsledningskontoret får i uppdrag att se över säkerheten vid besök på 
rådhuset och komma med förslag på förbättringsåtgärder.  
 
 

 
 

Yrkandet 
Säkerhetsläget i Sverige har förändrats. Det är rimligt att Göteborgs rådhus 
anpassar sina rutiner i linje med de åtgärder som vidtagits på nationell nivå.  

I Riksdagshuset i Stockholm är det inte möjligt att ta sig in utan föranmälan och 
först efter att ha visat giltig legitimation. Där genomgår varje väska, ytterplagg 
och mobiltelefon noggrann scanning, till och med bälten med metallspännen 
uppmärksammas. I jämförelse med detta är våra föreslagna åtgärder mycket 
begränsade men skulle ändå innebära en väsentlig förbättring av säkerheten i 
Göteborgs rådhus. Det står till exempel en larmbåge i börsens entré som inte 
används i dagsläget, det kan vara en rutin att se över. 

Föranmälan av besökare 

För att upprätthålla en god kontroll över vilka som rör sig i rådhuset kan 
förslagsvis alla besökare föranmälas till receptionen innan ankomst och vid 
ankomst visa upp giltig legitimation. 

Vid spontana oanmälda besök till någon av stadens anställda med passerkort, 
kan en rutin införas där den anställde informerar receptionen via telefon eller e-
post före besöket. 

Genomgång av skrymmande väskor 

Alla väskor av skrymmande storlek bör som standard kontrolleras vid inpassering 
i rådhuset. Det vore särskilt viktigt vid större besök, exempelvis TV-team med 
omfattande utrustning, samt vid måndagar och gruppmöten där utomstående 
gäster ofta bär med sig stora ryggsäckar och väskor. 
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